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CENA: 0,60 EVRA

TISKOVINA                              Poštnina plačana pri pošti 2253 Destrnik

V dneh, ko se poslavljamo od starega 

in s pričakovanjem zremo v novo, vam 

želimo vesele praznične dni, v letu 

2012 pa obilo zdravja, sreče, zadovolj-

stva in miru.

ŽUPAN, OBČINSKI SVET 
IN OBČINSKA UPRAVA OBČINE DESTRNIK
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Na tokratni seji so občinski svetniki med drugim obravnava-
li in tudi potrdili rebalans proračuna za leto 2011, saj je bilo 
potrebno v proračunu po posameznih postavkah uskladiti 
pričakovane prihodke in odhodke. 
Prihodki so se zmanjšali za 367.253 evrov oziroma za 13,4 
%. Spremembe so predvsem zaradi manjšega obsega preje-
tih sredstev za investicije iz državnega proračuna in od pro-
daje premoženja (kapitalski prihodki). Vidno je predvsem 
pri postavki »drugi nedavčni prihodki«, kjer je zmanjšanje 
sredstev posledica sprejema Pravilnika o obročnem plačilu 
komunalnega prispevka, ki je občanom omogočil obročno 
odplačilo le-tega. 
»Kapitalski prihodki« so se zmanjšali, saj na objavljen razpis 
za prodajo občinskih zemljišč niso prejeli ponudb za proda-
jo zemljišč, ki so bila predmet prodaje. 
Prav tako so se zmanjšali »transferni prihodki«, in sicer za-
radi neizvedbe določenih projektov, pri katerih je bilo pla-
nirano sofinanciranje države. Odhodki so se zmanjšali za 
580.585 evrov oziroma za 19,8 %.
Ob pripravi rebalansa so ponovno preverili realizacijo pro-
računa po posameznih postavkah za leto 2012 in uskladili 
pričakovane prihodke ter odhodke. Prihodki se zmanjšajo 
za 435.206 evrov oziroma za 14,5 %. Spremembe so pred-
vsem zaradi manjšega obsega sredstev za investicije iz dr-
žavnega proračuna. Zmanjšala se je tudi primerna poraba, 
in sicer iz 1.707.477 na 1.691.601 evrov. Odhodki so se pove-

Z  9. redne seje Občinskega sveta Občine  Destrnik
čali za 333.794 evrov oziroma za 11,3 %. Podrobna obrazlo-
žitev odhodkov je sledila v nadaljevanju razlage rebalansa 
proračuna za leto 2012, in sicer pri posebnem delu. V letu 
2012 se nameravajo zadolžiti za 772.000 evrov, in sicer za 
nakup novih poslovnih prostorov.
Občinski svet Občine Destrnik je na predlog JVIZ Osnovna 
šola Destrnik-Trnovska vas sprejel spremembo ekonomske 
cene vrtca pri OŠ Destrnik, in sicer:
– prva starostna skupina: 384,93 evrov,
– kombinirana in heterogena skupina: 367,93 evrov,
– druga starostna skupina: 329,12 evrov.
Ekonomska cena vrtca velja od 1. 1. 2012 dalje.

S seje je poročala: 
Ksenija Munda

OBVESTILO
 
Denar, namenjen poslovnim novoletnim dari-
lom in voščilom, bomo namenili za pripravo 
skromnih daril, ki jih bodo prejeli občani, 
starejši od 80 let.

Župan 
Franc Pukšič

6. seja odbora za infrastrukturo
Potrdili  Program letnega vzdr-
ževanja komunalne infrastruk-

ture za leto 2012
Člani odbora smo obravnavali in potrdili program zimske 
službe za leto 2011-2012. Obravnavali smo tudi izvedbeni 
program letnega vzdrževanja  za leto 2012 na komunalni in-
frastrukturi in ga tudi sprejeli. Člani odbora smo mnenja, 
da je program  vzdrževanja dobro pripravljen, saj so v njem 
zajete praktično vse vasi. Oba programa je pripravila stro-
kovna služba podjetja Gradnje Destrnik. 
Obravnavali smo tudi prejete zapisnike vaških odborov, iz 
katerih je pripravljalec programov Gradnje Destrnik neka-
tere predloge pri oblikovanju programa vzdrževanja že upo-
števal, seveda v okviru razpoložljivih sredstev. V zapisnikih 
so pa tudi predlogi, ki ne spadajo v vzdrževanje, ampak v 
investicije in investicijsko vzdrževanje. Te bo treba porazde-
liti za naslednja proračunska obdobja.
Med drugim smo obravnavali tudi vloge posameznikov in 
druge vloge vaških odborov, za realizacijo le-teh pa bi potre-
bovali še dodatna sredstva. 
 

Odbor za infrastrukturo

ZAHVALA
 
Hvala vsem za zaupanje. Hvala za vsak glas 

posebej.

Poslanec 
Franc Pukšič
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»Operacijo delno financira Evropska unija, in sicer iz 
Evropskega sklada za regionalni razvoj. Operacija se izva-
ja v okviru Operativnega programa krepitve regionalnih 
razvojnih potencialov za obdobje 2007–2013, razvojne 
prioritete »Razvoj regij«, prednostne usmeritve »Regionalni 
razvojni programi«.«
V soboto, 19. novembra, je pri družini Zorko v Vintarovcih 
potekala otvoritev odseka kanalizacijskega sistema Šteger–
Simonič (gre za del projekta fekalna kanalizacija Vintarovci–
Janežovski Vrh), ki ga je gradilo podjetje EM-GRAD d. o. o. 
Glasbenem uvodu, za katerega je s trobento poskrbel Gre-
gor Horvat, so sledile besede župana Franca Pukšiča. V go-
voru je med drugim  zagotovil, da se bodo gospodinjstva na 
kanalizacijo lahko priključila že naslednje leto, ko naj bi bila 
zgrajena čistilna naprava. 
Sledil je slavnostni prerez traku, ki sta ga skupaj opravila 
župan in  predsednik vaškega odbora Edi Zorko, držala sta 
ga Žan in Lara Lovrenčič, za blazino s škarjami pa je bila 
zadolžena Laura Zorko. Po glasbenem vložku Jožeta Novaka 
je zbrane pozdravil še gostitelj Edi Zorko, ki se je zahvalil 
vsem sodelujočim, med drugim tudi gospodu župniku, ki je 
kanalizacijski sistem blagoslovil. 
Tako kot se je uradni del otvoritve začel, se je tudi končal – z  
glasbo, tokrat je pod prsti  Sare Horvat zazvenela harmoni-
ka. Po končanem programu – z izbranimi besedami ga je 
povezovala Suzana Krause – je sledila pogostitev pri družini 
Zorko. 

T. U.

Otvoritev kanalizacije

Murkovanje
Etnologija, ki raziskuje način življenja ljudi nekoč in danes, 
ima, vsaj ko govorimo o tej vedi na Slovenskem, enega od 
svojih zgodovinskih izvorov prav v Destrniku, natančneje 
na Drstelji, kjer je bil rojen jezikoslovec, germanist in sve-
tovljan dr. Matija Murko.  O tem priča tudi poimenovanje 
osrednje slovenske nagrade in priznanj na področju etno-
logije, ki jih vsako leto podeljujejo za dosežke na področju 
etnološke vede, nosijo pa ime  našega rojaka. Podelitev Mur-
kove nagrade, priznanj in listin poteka vsako leto v drugem 
kraju. Letos so jih, teden dni po martinovanju, podelili v  
(»našem«) Volkmerjevem domu kulture.
Murkovanje, kot so dogodek poimenovali, se je začelo v po-
znih dopoldanskih urah, ko so številni etnologi prišli v De-
strnik, kjer so si z lokalno vodičko Nado Zupanič ogledali 

občino, nato pa se udeležili slovesnega odkritja spominske 
plošče prof. dr. Matiji Murku, saj letos obeležujemo 150-le-
tnico njegovega rojstva. Zbrane sta ob odkritju na Drstelji 
nagovorila župan Franc Pukšič in predstojnica Inštituta za 
slovensko narodopisje ZRC SAZU doc. dr. Ingrid Slavec Gra-
dišnik, ki se je zahvalila za gostoljubje, ki so jim ga skozi ves 
dan izkazovali občani. 
Sledila je slavnostna podelitev Murkove nagrade, Murkovih 
priznaj in Murkovih listin za leto 2011. Letošnji nagrajenci, 
ki jih je predstavil prof. dr. Janez Bogataj, so: 
kustodinja mag. Marjetka Balkovec Debevec, ki je prejela 
Murkovo priznanje za razstavo »Kaj naj oblečem za v šolo?« v 
Slovenskem šolskem muzeju (od 23. 11. 2010–19. 9. 2011),
fotograf in novinar Primož Hieng, ki je prejel  Murkovo listi-
no za desetletno fotografsko  dokumentiranje ter opisova-
nje pustnih šeg in navad v Sloveniji in v zamejstvu,
Matija Murko, ki je prav tako prejel Murkovo listino za do-
nacijo fotografskega gradiva iz Murkovih raziskav srbske in 
hrvaške ljudske epike Slovenskemu etnografskemu muzeju 
v Ljubljani.
Glavno nagrado, Murkovo nagrado za življenjsko delo, pa 
je prejel gimnazijski profesor Janez Dolenc za svoje dolgo-
letno zbiralno, strokovno in raziskovalno delo na področju 
slovstvene folkloristike ter etnologije.
Letos so podelili tudi posebno društveno priznanje, ki je 
izven kategorije splošnih Murkovih nagrad in ga je ob 150. 
obletnici rojstva prof. dr. Matije Murka Slovensko etnološko 
društvo  podelilo profesorici dr. Ireni Portis Winner za iz-
jemne in inovativne raziskovalne dosežke v slovenski vasi 
Žerovnica ter pri slovenskih izseljencih v Združenih drža-
vah Amerike.
Nagrade sta podeljevala destrniški župan in predsednica 
Slovenskega etnološkega društva mag. Tita Porenta. Slavno-
stni govornik prof. dr. Marko Terseglav, ki je spregovoril na 
slovesni podelitvi, si je v svojem nagovoru zastavil retorično 
vprašanje »Etnologi, kje ste?«, s katerim je želel opozoriti, 
da etnologija ni le razpravljanje o potici in pustu, ampak 
veda, ki bi se morala glede na predmet svojega preučevanje 
dejavneje vključiti v javno razpravo o aktualnih družbenih 
vprašanjih.  Celotno dogajanje, povezovala ga je Alenka Čer-
nelič Krošelj, so popestrili tudi nastopajoči: ljudske pevke 
Urbančanke, Destrniški oktet, Mešani pevski zbor Kulturne-
ga društva Destrnik in otroška folklorna skupina. 
Po slavnostni podelitvi so si obiskovalci lahko ogledali tudi 
priložnostno razstavo o življenju in knjižnih delih prof. dr. 
Matije Murka, nato pa so se gostje odpravili na kmetijo Lo-
vrec, kjer so lahko uživali v lokalnih kmečkih  dobrotah. 

T. U.
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Uspešni   destrniški  šahisti
Tudi letos smo člani šahovske sekcije ŠD Destrnik tekmovali 
na državnem tekmovanju III. lige – vzhod.  Na tekmovanju 
je sodelovalo 29 ekip, med njimi kar dve iz Destrnika. Tur-
nirji so bili v različnih krajih – v Šmartnem pri Slovenj Grad-
cu, Spodnji Voličini in v Laškem.
Ekipa Destrnik I, v postavi Mitja Kramberger, Niko Merc, 
Branko Cvetko in Franci Crikvenčič,  je z doseženimi 17  toč-
kami dosegla izvrsten rezultat, saj je osvojila odlično tretje 
mesto. Ekipa Destrnik II, v postavi Miha Maurič, Ervin Mau-
rič, Vladko Kramberger, Roman Vaupotič in Milan Petrič, pa 
je z doseženimi 12,5 točkami osvojila končno 21. mesto.
Ob koncu ekipnega tekmovanja pa je bil še hitropotezni 
turnir med posamezniki. Zraven omenjenih članov so se ga 
udeležili še Jože Holc, Milan Burina in Franc Maurič. Lepega 
uspeha med posamezniki se je veselil Mitja Kramberger, saj 
je dosegel odlično 5. mesto med 80 udeleženci turnirja.Če-
stitke tudi vsem ostalim, saj so vsi dosegli lepe uvrstitve. 
Šahisti se zahvaljujemo tudi župniku g. Jožetu Škofiču in 
kmetiji Lovrec za najem kombija za prevoz na tekmovanja.

Milan Petrič

Pet let – Mešani pevski zbor »Ojstrovec«
V petek, 25. novembra, je bil v Volkmerjevem domu kulture 
v Destrniku koncert ob 5-letnici delovanja pevskega zbo-
ra. V goste so povabili Destrniški oktet in vokalno skupino 
Breznik. Kar nekaj pevcev okteta se koncerta ni moglo ude-
ležiti in na pomoč je prikočila skupina Spominčice, ki je s 
svojim nežnim petjem dala večeru prav poseben čar. Iz Pa-
meč na Koroškem  je prišla vokalna skupina Breznik, katere 
člani so mama Marija, hčerka, dva sinova, trije vnuki in dve 
vnukinji. Za seboj že imajo 35 let prepevanja, nastopov po 
celi Koroški in Sloveniji. S svojim petjem pa so počastili tudi 
že vse sosednje države. 
Tudi destrniški mešani pevski zbor, ki ima za seboj polnih 5 
let delovanja, več kot 200 vaj in 340 ur petja, veliko nastopov 
v domači občini, udeležbo na območni reviji, je prepeval v 
znamenju koroških pesmi. Letošnji koncert je bil posvečen 
Koroški, prihodnje leto bodo pevke in pevci odšli na potep 
v drugo slovensko pokrajino. 
Na prireditvi so bile podeljene tudi bronaste  Galussove 
značke. Kar 10 članov je zboru Ojstrovec zvestih že pet let 
in v imenu Javnega sklada Republike Slovenije Območne 
izpostave Ptuj so značke dobili: Marija Kramberger, Marta 

Černivec, Zdenka Simonič, Marija Kumer, Janez Simonič, 
Marjan Irgl, Branko Zelenko, Srečko Vrečar, Marinka Roškar 
in Nada Horvat. 
Koncert  je povezovala Jasmina Bauman, ki je pevcem in 
obiskovalcem predstavila zanimive koroške osebnosti, med 
njimi tudi  Adija Smolarja in Tino Maze. Omenila je tudi kra-
lja Matjaža in zlate čase takrat, ko se mu bo brada desetkrat 
ovila okoli mize. 
Zlati časi pa so bili tudi po koncertu, saj so člani zbora za vse 
obiskovalce, ki so dobesedno napolnili dvorano, pripravili 
mizo, polno dobrot. Pozno v noč je v Volkmerjevem domu 
še odmevala pesem, pevci so se družili in izmenjavali pev-
ske izkušnje. 

Besedilo:
Nada Zupanič

Sevrov križ na Drstelji ponovno 
z adventnim venčkom

Adventni čas je čas pričakovanj in čas, ko svoje domove okra-
simo z adventnimi venčki. Na Drstelji so že lani dali venček 
tudi okrog Sevrovega križa in se vsako nedeljo srečevali, da 
so prižgali svečko. 
Tudi letos so združile moči vse tri družine Sever in druži-
na Krajnc ter izdelale venček  s premerom poldrugi meter. 
Mimoidoči se ob križu z venčkom ustavljajo in občudujejo 
delo pridnih rok.

Besedilo in fotografija:
Nada Zupanič    
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Turistično društvo Destrnik

8. martinovanje

Martinovo je čas, ko se veselimo dobre vinske letine. Je po-

memben jesenski praznik, ki je ohranil veliko vezi s kultur-

no dediščino. 

V turističnem društvu so tudi letos izkazali čast vinski ka-

pljici, destrniški vinogradniki pa so ponovno prinesli na 

pokušino svoj odlični pridelek. 

Prireditev se je že drugič pričela v kleti viničarije. Slavospe-

ve vinu je pel Destrniški oktet Kulturnega društva Destrnik 

pod vodstvom ge. Marije Stöger, program je vodila Nada Zu-

panič. Nastopila sta Anej Krošelj, ki je deklamiral pesmico, 

in Urška Dajčman, ki je navdušila s svojim petjem. Predse-

dnik društva je izrazil zadovoljstvo, da se število udeležen-

cev martinovanja iz leta v leto veča, obenem pa se je zahvalil 

vsem vinogradnikom, brez katerih prireditve ne bi bilo.

Podžupan g. Branko Zelenko je v svojem nagovoru opravi-

čil župana g. Franca Pukšiča, izrazil zadovoljstvo ob polni 

kleti obiskovalcev in tradiciji prireditve, ki jo goji društvo. 

Blagoslov mladega vina je opravil g. Milan Kos, provinicial 

minoritskega reda.

Na letošnjem martinovanju so sodelovala vina naslednjih 

vinogradnikov: Lovrec-Zupanič, Sever, Malek, Kramberger-

Požegar, Murko, Zelenko, Šel, Brenčič, Hauptman ter  žu-

pnijsko in turistično vino. Vsi udeleženci so lepo uredili in 

obložili svoje stojnice ter ponudili še manjše prigrizke, da 

so se okusi laže nevtralizirali. 

Bil je lep večer, obiskovalci so nazdravljali, okušali in oce-

njevali vina ter prijetno pokramljali. Naj nas vino preko leta 

še naprej druži, da bomo lahko ob 9. martinovanju ponovno 

nazdravili z dobro vinsko kapljico. 

Besedilo in fotografija: 

Kristina Hauptman

Križ je povezal krajane Ricinj

V soboto, 3. decembra, so se na blagoslovu obnovljenega 

križa zbrali vsi, ki so zaslužni za novo podobo Fuksovega kri-

ža v Jiršovcih 69, ki so ga preimenovali v vaški križ Ricinje. 

Povedano je bilo, da je del Jiršovcev med hišnima številkama  

63 in 72 s križem dobil srce, le od vaščanov pa  je odvisno, 

kako bo to srce utripalo. Križ je vaščane povezal, spoznali so 

se med seboj in namesto da bi ob večerih posedali pred tele-

vizorji, so se sestajali ter  iskali rešitve, kako z minimalnimi 

finančnimi sredstvi narediti najboljše. Uspelo jim je. 

Firbasovi so prispevali hrastov tram in traktorske usluge, 

Božičevi gramoz,  Zupaničevi in Kolaričevi cement, Dajčma-

novi betonske robnike, Fuksovi pa so poskrbeli za malice. 

Prav vsaka hiša je prispevala tudi nekaj evrov, da je križ v 

dobrih dveh mesecih v ponos kraju. 

K novi podobi križa so prispevali tudi mojstri: Štefan Samec, 

Soboslikarstvo Boštjana Peska, Krovstvo in kleparstvo Fran-

ček Lenart in Mizarstvo Kolarič. Akciji obnove križa so se 

priključili tudi tisti, ki so se sicer odselili, a jih na Ricinje 

vežejo lepi spomini. To so Hamlerjevi iz Nove vasi pri Ptuju, 

Dajčmanovi in Brunčičevi z Gomile in Paternostovi iz Me-

stnega Vrha. V mozaik pa so v obliki evrov dodali še Irena 

Bauman in Občina Destrnik. Blagoslovu križa se je priklju-

čil tudi župan in državni poslanec Franc Pukšič, ki se veseli 

pridobitev v občini, vesel pa je, ko vidi, da se ob takih in 

podobnih akcijah ljudje povezujejo, spoznavajo in družijo. 

V knjigo Oris zgodovine župnije sv. Urbana pri Ptuju – De-

strnik, v kateri  je opisana zgodovina okrog 150 let starega 

križa, bo dodano naslednje besedilo: 9. septembra 2011 je 

vihar odtrgal streho, križ se je še bolj nagnil, Jezus in Marija 

sta klicala na pomoč. Krajani so se odzvali njunemu klicu in 

s skupnimi močmi postavili nov hrastov križ, nove strehe 

ter obnovili Jezusov in Marijin kip. Blagoslov je opravil do-

mači župnik gospod Jožef Škofič.

Vsem, ki so kar koli prispevali v denarju, materialu in idejno 

se krajani zahvaljujejo. Prav tako se zahvaljujejo gospodu žu-

pniku za opravljen blagoslov.   

Besedilo in fotografija:
Nada Zupanič
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Preventiva in osveščanje je glavni moto meseca požarne 
varnosti, ki ga obeležujemo vsako leto v oktobru. Tudi letos 
so v okviru Gasilske zveze Destrnik potekale številne aktiv-
nosti, med njimi gasilska vaja v Trnovski vasi, pregled gasil-
ske tehnike in akcija, v kateri smo občani imeli možnost dati 
pregledati naše gasilne aparate. 
Ena izmed dejavnosti, ki jo zveza izvaja vsako leto, je tudi  
sodelovanje z Osnovno šolo Destrnik-Trnovska vas. Učenci 
na izbrano temo (letošnja je bila požarna varnost v gospo-
dinjstvih) pišejo literarne sestavke, najboljše tri pa gasilska 
zveza in občina tudi nagradita. Letošnji nagrajenci: Anej 
Krošelj (4. r.), Anja Kumer Polanec (5. r.)  in Neja Hrastar (8. 
b) so nagrade – podelili so jih predstavniki zveze ter občine 
– prejeli 14. novembra na prireditvi v gasilskem domu, kjer 
so svoje spise tudi prebrali. Ker se Neja Hrastar podelitve ni 
mogla udeležiti, je nagrado v njenem imenu sprejela učite-
ljica in mentorica Nina Laki. 
Zbrane so pozdravili podžupan občine Branko Zelenko, ki 
je poudaril, da je najboljša preventiva osveščanje mladih, 
predsednik Gasilske zveze Destrnik Janez Irgl, ki se je šoli 

Požar  pri  prababici

Bil je zelo vetroven dan lani 14. novembra. Ravno na ta dan 

sem bil pri babici Nadi. Pomagal sem ji pri pospravljanju 

kuhinje. Naenkrat je zazvonil telefon. Obvestili so jo, da pri 

njeni mami gori. Takoj sva odhitela v Jiršovce k prababici. 

To je čisto blizu naše hiše, zato sem se tudi jaz zelo prestra-

šil. Gasilci so prišli dokaj pozno, ampak so takoj začeli gasiti 

in požar uspešno pogasili, da se ni razširil še na našo hišo.

Prababica je nato nekaj dni živela pri babici Nadi. Sosedje, 

sorodniki in prijatelji so pomagali pri odstranjevanju tra-

mov. Naredili so novo streho. Najlepše darilo za božič je 

bilo, da se je prababica lahko spet vselila v svojo hišo.

Vsi smo veseli, da v nesreči ni bila sama in da so na svetu še 

dobri ljudje.

Anej Krošelj, 4. a

Bolečina plamenov ognja

Spominjam se tistega dne,

pred očmi plamene rdeče, vroče in grozeče.

Spominjam se zvoka siren, prestrašenih živali,

srha, ki me je spreletel.

Spominjam se strahu, občutka nemoči 

in ljudi, ki so pomagali.

Spominjam se upanja in skrbi, ali še živiš.

V rdeče oblečenih ljudi, ki so veselje in upanje dajali,

ko so reševali in tolažili.

Spominjam se s solznimi očmi,

z bolečino v srcu in s cmokom v grlu

tistega dne, ki pozabim ga nikdar.

Zasidran v moje misli, spremenil moje je življenje.

 
Neja Hrastar,  8. b

Mesec požarne varnosti

Gasilsko društvo

Gasilsko društvo je prostovoljna organizacija in vključeva-
nje vanjo je povsem ljubiteljsko. Gasilec si lahko od malih 
nog oziroma od takrat, ko se lahko udeležuješ gasilskih vaj. 
Mlajši gasilci se na požar pripravljajo tako, da jim starejši 
uprizorijo »čisto pravi« požar, le-ti pa se od njih učijo različ-
nih gasilskih veščin. Gasilci so aktivni podnevi in ponoči, 
saj se požar ali kaj hujšega lahko zgodi tudi takrat. Gasijo 
tudi velike in hujše požare, pri tem pa morajo uporabljati 
kisik in masko. Pri svojem delu vedno nosijo tudi zaščitno 
čelado, saj se pri požarih velikokrat porušijo tudi zidovi. Če 
je požar velik in obsežen, jim pomagajo tudi gasilci iz dru-
gih vasi ali občin.
Gasilci nosijo gasilsko uniformo, kot na primer policisti, in 
jih tako vedno prepoznamo. Pomagajo vsem ljudem, ki so 
potrebni pomoči ob požarih, elementarnih nesrečah, uj-
mah, poplavah, toči, plazovih …
Če si član gasilskih vrst pomeni, da si human in zaupanja 
vreden človek.
Gasilski pozdrav!

Anja Kumer Polanec, 5. a

zahvalil za sodelovanje, in ravnatelj Drago Skurjeni. Slednji 
je med drugim izrazil željo, da bi v tekočem šolskem letu 
izvedli vajo za evakuacijo vrtca, ki deluje v treh etažah šole, 
tako bi ugotovili morebitne težave, ki bi lahko nastopile v 
primeru, če bi šlo zares. 
Gasilske zveze pa seveda ne bi bilo brez  gasilcev, ki so pro-
stovoljno pripravljeni pomagati, ko zagori ali se pripeti ka-
tera od naravnih nesreč, zato sta predsednik gasilske zveze 
in njen poveljnik Marjan Irgl podelila tudi napredovanja. 
Prejeli so jih gasilci: Davorin Caf, Franc Fridl, David Fras, An-
drej Irgl, Robert Irgl, Uroš Zelenik, Aleš Pukšič, Miran Kos, 
Svarun Bajec, Andrej Zelenik, Vinko Murko, Viktor Muršec, 
Robi Irgl, Dušan Fridl, Boštjan Kolednik, Zvonko Žampa, 
Anton Žampa, Ivan Vnuk, Stanislav Caf, Milan Hameršak, 
Nataša Turk, Jože Fras, Dušan Simonič in Branko Horvat. 

T. U. 
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Nove redne, priložnostne in 
osebne poštne znamke ter raz-

glednična dopisnica
25. novembra 2011 bomo izdali štiri re-
dne, pet priložnostnih, šestnajst oseb-
nih znamk ter razglednično dopisnico. 
Redna znamka z novoletnim motivom 
štiriperesne deteljice bo letos prvič iz-
šla v dveh nazivnih vrednostih, in sicer 
A in C. Znamke so izdelane na samole-
pilnem papirju v polah po 50 znamk in 
v kombiniranih zvežčkih z 12 znamka-

mi (8 x A in 4 x C). Izvedba letošnje božične znamke je ena-
ka, njen motiv pa je poprtnik oz. božični kruh. Novi znamki 
v seriji Z žlico po Sloveniji prikazujeta loško smojko, staro-
davno postno jed, ki izvira iz Škofje Loke in okolice, ter zna-
menito kremno rezino (kremšnito) z našega turističnega 
bisera Bleda. Obe znamki z nazivno vrednostjo D bosta izšli 
v parih, v poli s 16 znamkami.  V letu 2011 začenjamo z novo 
serijo Slovensko industrijsko oblikovanje. Prva znamka iz te 
serije prinaša kot motiv mikrofon MKS-EXCLUSIVE obliko-
valca Marka Turka. Znamka za 0,58 evra je pripravljena v 
mali poli z desetimi znamkami. Začenjamo še eno novo seri-
jo, in sicer Naravni parki Slovenije. Na bloku z eno znamko 
z nazivno vrednostjo 0,77 evra je prikazan detajl iz krajin-
skega parka Sečoveljske soline. S prikazom bronaste pasne 
spone s prizorom lova, najdene na Molniku pri Ljubljani, 
zaključujemo serijo Arheološke najdbe. Znamka je, kot vse 
druge iz te serije, izšla v bloku z eno znamko in ima naziv-
no vrednost 0,92 evra. Obstoječi ponudbi okvirjev osebnih 
znamk smo dodali še božični in novoletni motiv. Vse nove 
možne kombinacije okvirjev in nominal, ki jih je skupaj 16, 
bomo predstavili z uradno izdajo. Tako bomo izdali štiri 
nove pole osebnih znamk, vsaka pola pa je sestavljena iz šti-
rih različnih znamk z nazivnimi vrednostmi A, B, C in D, ki 
se v poli petkrat ponovijo. Motive uradne izdaje z naslovom 
Praznična pošta želja so tokrat prispevali mladi ustvarjalci 
iz osnovnih šol. Ob 70. obletnici bitke v Dražgošah smo 
pripravili razglednično dopisnico, ki prikazuje spomenik, 
postavljen v spomin na ta dogodek. Dodatne informacije o 
novih izdelkih lahko najdete na spletni strani www.posta.si 
in v Biltenu št. 88. 
                                                                                                   

Pošta Slovenije

KORK  Destrnik
Koledarsko  leto gre h koncu in mislim, da je prav, da tudi 
člani Rdečega križa Destrnik povemo kaj o svojem delu čez 
leto.
Je že res, da nas ni bilo kaj dosti slišati in ne videti, pa vendar 
smo delali čez vse leto. Delo članov upravnega odbora je, da 
pobiramo članarino, izpeljali smo občni zbor, razvažali pa-
kete s hrano, ki smo jih dobili od Območne organizacije RK 
Ptuj in  iz EU. Nabavili smo tudi aparat za merjenje krvnega 
sladkorja in krvnega tlaka. Meritve so naše pridne članice v 
spomladanskih in poletnih mesecih ob nedeljah izvajale v 
župnijski učilnici. Za to gre zahvala g. župniku, ki je veliko-
dušno odstopil prostore. Verjetno se sprašujete, zakaj ravno 
v župnijski učilnici.  Zato, da smo meritve lahko omogočili 
tudi starejšim občanom in občankam, ki težko premagujejo 
stopnice. Čez vse leto so organizirane tudi krvodajalske ak-

cije v bolnišnici Ptuj, ki se jih seveda lahko udeležite, veseli 

bomo vseh.

Za naše člane smo organizirali izlet, da se tudi mi malo sku-

paj poveselimo in da skupaj občudujemo lepote naše lepe 

Slovenije. Seveda smo pokukali tudi malo čez mejo, in sicer 

v sosednjo Italijo.  Prvo julijsko soboto smo se iz Destrni-

ka odpeljali proti Sv. Višarjam. Pot nas je vodila mimo Lju-

bljane, Kranja, skozi Jesenice in Mojstrano, mimo Kranjske 

Gore do Zelencev, kjer smo si ogledali izvir Save Dolinke. 

Prav zanimivo je bilo, saj je izvir videti kot majhen ribnik, 

ki ima na dnu polno izvirčkov. Naš drugi postanek je bil v 

Planici, ki smo jo tokrat občudovali brez snega, nekateri pa 

so preizkusili tudi svojo kondicijsko pripravljenost, saj so 

se po stopnicah, ki jih je okrog 600, povzpeli do odskočne 

mize.  Okrepčali smo se z malico in skozi Rateče ter Trbiž 

pohiteli proti Sv. Višarjam. Višarski vrh, na katerem stoji 

prečudovita Marijina romarska cerkev, je visok 1789 m. Mi 

smo višino premagali z gondolo, ki vozi nad  precej velikimi 

globelmi, in nekaterim je bilo ob pogledu navzdol kar malo 

vroče. Zgoraj nas je pričakal čudovit razgled po gorah in 

dolinah daleč naokrog.

Z  Višarij smo se odpravili mimo Rajbelskega jezera pro-

ti prehodu Predel in potem po dolini reke Soče, ki vedno 

znova pritegne pogled s svojo značilno zeleno barvo in so-

teskami. Izlet smo zaključili v Štanjelu na Krasu, ki s svojo 

prav posebno lego kraljuje na hribu z grajskim obzidjem in 

lepim parkom. Okrepčali smo se s pravo kraško večerjo na 

kmečkem turizmu Grča, kjer pridelujejo svoj kraški pršut 

in panceto. Utrujeni in navdušeni od vsega doživetega smo 

se proti domu odpeljali z željo, da se še večkrat srečamo in 

družimo.

Nabrali smo si tudi novih moči za delo v društvu in z ljudmi, 

saj se zavedamo, da se ljudje potrebujemo, pa čeprav samo 

za droben nasmeh, toplo besedo, stisk roke …

Majda Petrič
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Zdravje je naše največje bogastvo. Ohranjamo ga z redno 
telesno aktivnostjo in ustreznimi prehranjevalnimi navada-
mi, ki so za naše zdravje zelo pomembne. Te nam povedo, 
kakšno hrano uživamo, od kod prihajajo živila za pripravo 
hrane in na kakšen način jo pripravljamo. 
Največ prehranjevalnih navad ljudje pridobimo doma. Ker 
pa prihajamo iz različnih družin, so le-te različne in prinaša-
jo s seboj nekatere specifične značilnosti (odvisno od veli-
kosti družine, socialnega okolja, veroizpovedi ipd.). 
Prehranjevanje lahko vpliva na našo samopodobo, na poču-
tje, v kasnejših letih pa tudi na telesno zdravje. Pomembno 
je, da se pri uživanju obroka hrane usedemo in jemo poča-
si. Živila, iz katerih pripravljamo hrano, morajo biti zdrava. 
Obrok jemo v mirnem in nehrupnem okolju, hrano dobro 
prežvečimo, med jedjo ne govorimo ter ne beremo. 
Izrednega pomena za naše zdravje je način priprave hrane 
in uporabljena posoda. V šoli skušamo učence navajati na 
sprejemanje dobrih prehranjevalnih navad v svoj način ži-

AMC posoda za osnovno šolo Destrnik–Trnovska vas
vljenja. Seznanjamo jih s sodobnimi postopki priprave hra-
ne, ki omogočajo pripravo obrokov brez neprimernih ma-
ščob, brez velikih količin sladkorja in soli. Vse pomembnejši 
vidik je tudi porabljena energija. Priprava takšnih obrokov 
je možna le z uporabo kakovostne posode.
AMC je podjetje, ki proizvaja vrhunsko posodo, izdelano 
iz posebnih vzdržljivih materialov. Oblikovana je tako, da 
omogoča kuhanje pri nižji temperaturi in brez dodajanja 
vode ter pečenje brez dodajanja maščob. Tako pripravljena 
hrana obdrži več vitaminov. Ne samo da podjetje AMC sle-
di trendom sodobne priprave hrane, ampak jih z vrhunsko 
kakovostjo posode tudi določa. V podjetju so se odločili, da 
bodo namesto voščilnic in daril ob koncu koledarskega leta 
nekaterim osnovnim šolam podarili komplet vrhunske po-
sode. 
Gospa Suzana Rode, mama učenca OŠ Destrnik-Trnovska 
vas, se že več let ukvarja s prodajo posode AMC. Pri izbir-
nem predmetu sodobna priprava hrane nam je pokazala 
nekaj načinov priprave hrane v tej posodi. Navdušila nas je 
z okusno pripravljeno hrano brez dodanih maščob in vode, 
še bolj pa s predlogom, da bi podjetje naši šoli podarilo kom-
plet posode v trajno last. Ponudbe smo se zelo razveselili.
Na njen predlog smo od podjetja AMC prejeli komplet poso-
de v vrednosti 3700 evrov. V torek, 29. novembra, nam ga je 
v okviru dneva dejavnosti, ki smo ga izvajali na šoli, predal 
gospod Jani Meža, področni vodja AMC za Slovenijo.
Za našo šolo je to zelo velika pridobitev. S kompletom po-
sode se bodo učenci lahko naučili sodobne priprave hrane, 
pridobljena znanja pa bodo lahko uporabili v vsakdanjem 
življenju. 

Pripravila Jasmina Caf, prof. bio. in kem.

Krepko smo že zakorakali v november in prav je, da se 
spomnimo in pohvalimo ekipe ter posameznike, ki so 
sodelovali na športnih tekmovanjih.
V teh dveh mesecih smo dosegli kar nekaj odličnih re-
zultatov. V košarki so starejši dečki na medobčinskem 
tekmovanju osvojili 3. mesto. Tudi v rokometu so bili 
zelo uspešni in so  prišli do boja za medaljo. Starejše 
deklice so se na medobčinskem tekmovanju  z drugim 
mestom prav tako uvrstile v finale, ki bo 1. decem-
bra  na OŠ Ljudski vrt na Ptuju. Nogometaši 2. in 3. 
razredov so odlično nastopali v tekmovanju U-8  Rad 
igram nogomet ter v konkurenci štirih klubov osvojili 
2. mesto. V naši ekipi je igrala tudi edina sodelujoča 
deklica Aneja Lorbek. 
V organizaciji naše šole je 26. novembra  potekal 
turnir v nogometu U-10 Rad igram nogomet. Po ne-
srečnem porazu proti ekipi NŠ Poli Drava Ptuj so naši 
dečki osvojili končno 3. mesto. Šolo so predstavljali: 
Gašper Piškur, Klemen Klobasa, Denis Harambašič in 
David Sluga. Veselimo pa se že naslednjih tekmovanj. 
Začeli bomo z nogometom za starejše deklice, nada-
ljevali z drugo tekmo v ŠKL nogomet med OŠ Destr-
nik-Trnovska vas in OŠ Lenart.
Posebej pa moramo pohvaliti naše strelce z zračno 
puško, ki so na medobčinskem tekmovanju na Ptuju 

Športni dosežki v oktobru in novembru na 
OŠ Destrnik-Trnovska vas

dosegli zmago tako med posamezniki (Aleš Štebih) 
kot ekipno (Aleš Štebih, Žan Vrhovšek, Boštjan Rola).

Vsem tekmovalcem čestitamo za njihove dosežke, vse 
ostale pa vabimo, da si ogledajo tekme na naši šoli ter 
v športnem duhu glasno bodrijo vse naše športnike 
in športnice.  

Športni pedagogi na OŠ Destrnik-Trnovska vas
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Prehrana in način življenja pomembno vplivata na naše 
zdravje in počutje. Zdrava prehrana je še posebej pomemb-
na v obdobju odraščanja. Zdrave prehranjevalne navade, ki 
jih otroci pridobijo v zgodnjem otroštvu, vplivajo na izbiro 
živil in način prehranjevanja tudi v kasnejših življenjskih 
obdobjih ter s tem na zdravje v odrasli dobi. 

Redno uživanje glavnih dnevnih obrokov je temelj zdrave 
prehrane. Še posebej pomemben je zajtrk, ki lahko pri otro-
cih in mladostnikih pri prvih šolskih urah poveča delovno 
storilnost. Pomembno je tudi splošno ozaveščanje mladine 
o pomenu zdravega načina življenja, vključno s pomenom 
gibanja in izvajanja športnih aktivnosti.

V želji, da našim otrokom v šolah in vrtcih predstavimo, 
kako pomembno je uživati zajtrk in kako pomembno je, da 
so živila, ki jih uporabljamo pri pripravi hrane, lokalno pri-
delana ter slovenskega izvora, smo se tudi na naši šoli pri-
ključili projektu »Tradicionalni slovenski zajtrk«. Projekt je 
nastal na pobudo Čebelarske zveze Slovenije, podprli so ga 
Ministrstvo za šolstvo in šport, Ministrstvo za zdravje, Mini-
strstvo za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano ter organizaci-
je kmetov, čebelarjev in živilske tehnologije.
Namen projekta je bilo izobraževanje, obveščanje in ozave-
ščanje predšolskih otrok, učencev ter širše javnosti o pome-
nu zajtrka v okviru prehranjevalnih navad, o pomenu lokal-
no pridelanih živil slovenskega izvora, kmetijskih dejavnosti 
v okolju, v katerem živimo, ter o vlogi čebelarstva. 

V zdravi prehrani je priporočljivo uživanje štirih do petih 
obrokov dnevno. Znano je, da pogosti in manjši dnevni 
obroki hrane znižajo vsebnost maščob v krvi in tveganje za 
nastanek bolezni srca in ožilja ter povečujejo storilnost. 
Najpomembnejši del dneva, da si zagotovimo energijo, je 
prav gotovo jutro. V strokovnih priporočilih lahko zasledi-
mo, da naj bi si z zajtrkom zagotovili petino potrebne dnev-
ne energije. 

Tudi učenci naše šole so imeli v petek, 18. novembra, prvo 
šolsko uro namesto pouka zajtrk.
Zajtrkovali so kruh, maslo, med, mleko in jabolka. Vsa živila 
so bila slovenskega porekla, našim otrokom so jih pripeljali 
okoliški kmetje ter pridelovalci hrane.

Med zajtrkom smo se z otroki v vrtcu in učenci pogovarjali 
o pomenu zajtrka, o zdravih prehranjevalnih navadah in o 

Projekt tradicionalni slovenski zajtrk
pomenu lokalno pridelane hrane. V pogovor smo vključili 
tudi temo, kakšen pomen imata na zdrav razvoj človeka gi-
banje in izvajanje športnih aktivnosti.

Učence smo povprašali o njihovih zajtrkovalnih navadah. 
Veliko jih pred odhodom v šolo zajtrkuje. Njihovi zajtrki 
doma so pestri in učenci menijo, da jim dajo dovolj začetne 
energije za delo v šoli. Majhen delež učencev ne zajtrkuje 
nikoli ali samo enkrat na teden. Največkrat jim za zajtrk 
zmanjka časa ali pa menijo, da imajo preveliko telesno težo, 
in se ga zato odrekajo.

Zato smo se odločili, da projekt »Tradicionalni slovenski zaj-
trk« razširimo na cel teden. Tako smo od ponedeljka (14.) 
do četrtka (17. novembra) učencem matične in podružnič-
ne šole pripravljali ter ponujali brezplačne zajtrke. Vsak dan 
pred pričetkom pouka so lahko v jedilnici popili kakšen na-
pitek (mleko, čaj, kakav) in pojedli kruh z različnimi namazi 
ali se posladkali s sadjem. Zajtrka se je udeleževalo veliko 
učencev in lepo jih je bilo pogledati, kako so zjutraj spro-
ščeno sedeli za mizo ter ob zajtrku kramljali s sošolci. Zadnji 
dan so učenci izrazili željo, da bi podobne projekte o pre-
hrani in prehranjevalnih navadah izvajali tudi v prihodnje.

S tem projektom smo želeli seznaniti učence s pomemb-
nostjo zajtrka in o njegovem vplivu na počutje ter delovno 
uspešnost. Upam, da smo katerega učenca, ki mu je doslej 
zjutraj za zajtrk zmanjkalo časa, prepričali, da si ga zdaj naj-
de in pred odhodom v šolo v miru pozajtrkuje.

Vodja šolske prehrane v OŠ Destrnik-Trnovska vas 
Jasmina Caf, prof. bio. in kem.

OBVESTILO 
O  ODDAJI ČLANKOV ZA 
NASLEDNJO ŠTEVILKO 

Članke za 1. številko časopisa Občan oddajte do 5. janu-

arja 2012 (kasneje le po predhodnem dogovoru z uredni-

štvom) ali pošljite na naslov Občan, Vintarovci 50, 2253 

Destrnik; elektronski naslov: clanki@casopis-obcan.si.

Članki naj bodo napisani v pisavi »Times New Roman«, 

velikost pisave naj bo 12. Največja velikost članka je lahko 

ena stran v Wordu, daljših člankov v prihodnje ne bomo 

objavljali.

Priložite fotografije z imeni avtorjev; če boste le-te poslali 

po elektronski pošti, jih pripravite posebej v priponki (v 

jpg formatu). 

Rokopise oziroma članke, ki niso posneti na disketi ali 

zgoščenki, zaradi prepisovanja oddajte teden pred nave-

denim datumom.

Uredništvo
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Gasilstvo v Desencih ima trdne korenine, saj društvo 

deluje že od leta 1929, in je najstarejše v občini Destr-

nik. Vsa ta leta predstavlja pomembno mesto na podro-

čju požarne varnosti, hkrati pa skrbi za kulturno in dru-

žabno življenje občanov na tem območju in širše. 

Zato so desenški gasilci po letu 1975 zgradili dvorano, 

v kateri so potekale različne kulturne in družabne pri-

reditve, obenem pa je služila tudi kot  garaža gasilskega 

vozila. Nato so jo dogradili z ustreznimi prostori in ga-

ražami za gasilska vozila.

Leta 2004 je dvorano gasilskega doma v Desencih pre-

vzela Občina Destrnik, in sicer z namenom izgradnje 

nove dvorane. Žal do realizacije ni prišlo, saj se je samo 

obljubljalo veliki projekt, ki pa ni bil osnovan na realnih 

temeljih glede potreb, še manj pa finančnih možnosti. 

Leta 2008 je neurje s točo močno poškodovalo tudi ga-

silski dom v Desencih, še bolj pa pripadajočo dvorano. 

Ker občina v teh letih na objektu ni opravila niti osnov-

nega vzdrževanja, čeprav je iz naslova zavarovalnine 

pridobila kritino, je nastala na objektu še večja škoda. 

Dogajanje smo gasilci opazovali s težkim srcem in pre-

prečevali nastajanje nepopravljive škode na ostrešju. 

Nazadnje smo le uspeli prepričati vodstvo občine, ki se 

je zavezalo zgraditi novo dvorano, v nasprotnem prime-

ru pa staro vrniti PGD Desenci, tako kot imajo ureje-

no vsa gasilska društva širom po Sloveniji. Ob vrnitvi 

dvorane smo od občine prejeli tudi del kritine, ki so jo 

imeli za ta namen.

Člani PGD Desenci smo takoj začeli s sanacijo ostreš-

ja dvorane. Nabavili smo manjkajoči del kritine, les za 

sanacijo ostrešja in kleparsko-krovski material. Del ma-

teriala so prispevali tudi člani društva. Da so prostovolj-

stvo, solidarnost in velika odgovornost do premoženja 

gasilskega društva v članih PGD in občanih ukoreninje-

ni, dokazuje dejstvo, da smo sami, in sicer brezplačno 

opravili vsa dela. Odstranili smo staro kritino, ojačali in 

sanirali ostrešje, izdelali zračni most, namestili opeko z 

obrobami ter izvedli odvodnjavanje vode. Tako smo že 

S prostovoljnim delom do strehe na gasilski dvorani
opravili preko 800 delovnih ur. Da je naše delo teklo 

nemoteno, so naši občani in članice poskrbeli za brez-

plačno prehrano – vsak dan od druge hiše. Nekateri so 

prispevali del materiala, prejeli smo tudi nekaj prosto-

voljnih prispevkov, ob vsem tem pa smo bili deležni še 

veselih pogledov in vzpodbud naših občanov. 

Na ta dogodek so posebej ponosni naši starejši člani 

in tudi občani, ki so s svojim udejstvovanjem vsak po 

svojih močeh zaslužni za to, kar imamo in na kar smo 

lahko upravičeno ponosni. Sedanji aktivni člani pa smo 

lahko srečni, da nadaljujemo tradicijo gasilstva v Desen-

cih. Čeprav se velikokrat zastavlja vprašanje, ali nam je 

potrebno, da smo tolikokrat deležni zapostavljanja in 

poniževanja od posameznikov, ki so tudi odgovorni za 

požarno varnost, se zavedamo, da smo tu doma, da tudi 

sami naredimo nekaj za svojo varnost, čeravno to komu 

ni všeč. Glede na dejstvo, da je občina porabila 30.600 

evrov za projekte za izgradnjo in nato za obnovo dvo-

rane, se postavlja vprašanje, zakaj delamo prostovoljno, 

se pravi zastonj, če pa lahko nekdo naš denar razmetava 

v nedogled, nato pa še govori, kako smo nesposobni in 

edino društvo v občini, ki ima tako slabo vodstvo. Od-

govor je le en: »Gasilci opravljamo delo prostovoljno in 

zastonj, četudi kdaj ne po želji nekoga, ki nas ovira že 

nekaj let, ki pozablja na to, da so to ustvarili naši pred-

hodniki, mi samo nadgrajujemo, saj je ustvarjeno last 

vseh občanov in ne  posameznikov.«

Iskrena zahvala gre vsem, ki so kakor koli pomagali, z 

željo, da smo tudi gasilci v Desencih deležni spoštova-

nja in da v prihodnje s skupnim sodelovanjem kujemo 

napredek v PGD Desenci.

Z gasilskim pozdravom NA POMOČ!

Predsednik PGD Desenci 
Anton Žampa

Tehniški dan
V torek, 29. novembra, je na naši šoli potekal tehniški dan. 
Bilo je 13 različnih »božičnih« delavnic, v katerih so učenci 
izdelovali veliko zanimivega in praktičnega. Učenci pred-
metne stopnje smo izdelovali namizne okraske iz naravnih 
materialov, darila za božični koncert, šivali smo drobnarije, 
ki smo jih našli doma v predalih, pletli venčke iz slanega 
testa, izdelovali darilne škatlice, novoletne okraske, mate-
matične voščilnice, okraske iz žice in jaslice. Tehniški dan 
pa so imeli tudi učenci  od prvega do petega razreda. V 1. 
razredu so izdelovali jaslice in snežinke, v drugem laterne 
in voščilnice, v tretjem božične obešalnike ter voščilnice, 
v četrtem namizni okrasek in v petem dekorativne izdelke. 
Učenci  smo v svoje delo vložili veliko truda, zato so bili tudi 
končni izdelki zelo lepi. 

Lina Zelenik, 6. a



Občan - 22. december 2011

Občan

11

Vsako šolsko leto prinaša nekaj novosti, tudi letošnje ni iz-
jema. Pomembna novost so posodobljeni učni načrti, ki so 
posledica družbenihsprememb (skupni vzgojno-izobraže-
valni okvirji EU, spremenjene potrebe družbe po različnih 
znanjih ...), hitrega razvoja znanosti, tehnike in tehnologi-
je ter spoznanj sodobnih pedagoških znanosti. Omenjena 
novost zahteva dodatno angažiranost učiteljev na področju 
izobraževanja, učenci pa se srečujejo z novimi  oblikami po-
učevanja. Mednarodne raziskave ugotavljajo, da bo v šolstvu 
potrebno izvesti veliko aktivnosti za dvig bralne pismeno-
sti. Na organizacijskem področju nam v našem JVIZ nekaj 
težav povzroča upad števila učencev. Tako izvajamo nivojski 
pouk v 3. triletju na treh zahtevnostnih ravneh samo v dveh 
skupinah. Na PŠ Trnovska vas pa se srečujemo s kombinira-
nimi oddelki.
Veseli nas, da občini kot ustanoviteljici nista ravnodušni do 
šole kot ustanove in seveda do učencev kot bodočih odgo-
vornih občanov.
Vlaganja občinskih sredstev v šolo in učence v preteklih de-
setih letih so neprecenljive vrednosti in se bodo slej ko prej 
povrnila. Velik zalogaj občin je bila zagotovitev osnovnih 
pogojev za delovanje. To nam je bilo omogočeno z izgradnjo 
šol in igrišč, hkrati pa redno vzdrževanje stavb zahteva vsa-
koletna dodatna sredstva.
V letošnjem letu smo v PŠ Trnovska vas prepleskali pet učil-
nic in prelakirali parket v vrtcu, v Destrniku pa smo preple-
skali vsa stopnišča, tri učilnice ter telovadnico (dela so v fazi 
izvedbe), kjer smo tudi menjali obloge, in ustvarili pogoje 
bivanja za četrto skupino vrtca.
Občini sta pristopili tudi k sofinanciranju računalniške in 
druge potrebne opreme za sodobno izvajanje pouka. Tako 
smo v Destrniku nabavili sedem interaktivnih tabel z LCD 
projektorji, več večjih in še 20 manjših prenosnih računalni-
kov, ki jih lahko učenci uporabljajo pri pouku. PŠ Trnovska 
vas smo  opremili s tremi interaktivnimi tablami, tremi LCD 
projektorji, z osmimi osebnimi in nekaj prenosnimi raču-
nalniki. 
To pa ni vse, kar financirata občini. Zraven šolskih prevozov 
in rednih materialnih stroškov (voda, kurjava, elektrika) za-
gotavljata tudi sredstva za nadstandard (nemščina, anglešči-
na ter računalništvo). 
Seveda ne moremo mimo področja, ki prav tako bremeni 
občinski proračun. Predšolska vzgoja je področje, na kate-
rem otroci dobijo prepotrebno vzgojo in varstvo. Družbene 
spremembe zahtevajo od staršev, da se prilagajajo deloda-
jalcem, ki pa imajo različen delovni čas. Zato so starši izra-
zili željo po zgodnejšem odpiranju in kasnejšem zapiranju 
vrtca. Na vloge staršev in moje utemeljene argumente sta 
se župana Občine Destrnik g. Franc Pukšič in Občine Trno-
vska vas g. Alojz Benko pozitivno odzvala. Oba župana sta 
problematiko vrtca razumela in jo predstavila občinskim 
svetnicam ter svetnikom tako, da so sprejeli, da je razširitev 
odpiralnega časa vrtca potrebna in nujna. Občinski svetniki 
obeh občin so o zvišanju ekonomske cene sprejeli pozitiven 
sklep. S tem so omogočili, da smo v vrtcu pri PŠ Trnovska 
vas že zaposlili pomočnico vzgojiteljice v obsegu 0,5 delov-
nega mesta, v vrtcu pri OŠ Destrnik pa bomo v enakem de-
ležu zaposlili pomočnico vzgojiteljice s 1. januarjem 2012. 
Tako sta sedaj oba vrtca odprta  uro in 15 minut dlje (od 5.15 
do 16.30), kot sta bila prej. 

Za odločitev v korist staršev in strokovnih delavk v vrtcih se 

Šola kot pomemben člen lokalne skupnosti
zahvaljujem obema županoma, občinskim svetnicam in sve-
tnikom obeh občin, ki so ob soglasni potrditvi ekonomske 
cene pokazali tudi interes za čimprejšnji začetek gradnje 
novega vrtca v Destrniku.
Osebno in v imenu vseh delavcev zavoda  bi se želel zahvali-
ti za korektno sodelovanje z obema občinama, v upanju, da 
bomo tudi v prihodnje vsi po svojih močeh prispevali k ra-
zvoju domačih krajev, omogočili otrokom najboljšo možno 
vzgojo, učencem pa možnost pridobiti čim več znanja.

Ravnatelj, mag. Drago Skurjeni

Novoletni koncert po vzoru 
največjih evropskih prestolnic 

v Destrniku
Letošnji tradicionalni božično-novoletni koncert Pihalnega 
orkestra občine Duplek bo zagotovo nekaj posebnega. Po-
polnoma nov program, največje uspešnice Straussa in Mo-
zarta, baletni plesalci. To so le nekateri poudarki glasbeno-
plesnega dogodka, ki bo potekal prav na božični dan 25. 
decembra  v dvorani v Koreni in 30. decembra v Volkmer-
jevem domu v Destrniku. Novi program je orkester posebej 
pripravil za turnejo po Portugalski, kamor se na povabilo 
gledališča v Lizboni (Teatro dos Recreiros) in promotorja 
klasične glasbe Ricarda Covoesa, ki je organiziral še koncer-
te v Portu, Bragi in Leiri, odpravlja med 1. in 11. januarjem 
2012. Program koncerta sestavlja znamenita Mozartova šti-
ristavčna Mala nočna glasba, ki velja za eno najlepših kadar 
koli napisanih klasičnih melodij. Slišali boste lahko tudi 
znameniti Mozartov koncert za klarinet, kjer se kot solistka 
predstavlja Kaja Smogavec. V drugem delu koncerta bomo 
prisluhnili najlepšim skladbam Straussov, ki jih v izvedbi du-
najskih filharmonikov  lahko vsako leto slišite prav na prvi 
dan novega leta. Ne bodo manjkali Annen polka, Tritsch-
tratsch polka, znameniti Intermezzo iz 1001 noči, seveda pa 
tudi Radetzky marš in Champaigner polka, ki spadata med 
novoletne klasike. K sodelovanju pri projektu koncerta smo 
povabili baletno šolo Stevens, ki deluje v novo zgrajenem 
baletnem studiu v Pirničah pod Šmarno goro. Pri skladbah 
se bo izmenjaje predstavilo pet baletnih plesalcev, ki bodo s 
koreografijo in z izvirnostjo zagotovo navdušili. Vabimo vas, 
da se udeležite koncerta in doživite božič drugače kot prej-
šnja leta, saj po vzoru največjih evropskih prestolnic novo-
letni koncert Straussa in Mozarta prihaja tudi v Volkmerjev 
dom v Destrniku.

Robert Levstik
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Občani pišejo

»V besedah resnica, v dejanjih pravica,« je nekoč zapisal veli-
ki Slomšek, danes pa to misel zlorabljajo tisti, ki bi radi bili 
veliki, pa jim manjkajo »artikli«, kot so vest, morala in etika. 
Postavlja se vprašanje, koga mislijo tisti, ki nenehno govori-
jo o skrbi za »malega človeka«, in kam ob tem uvrščajo sebe? 
So naši občani »mali ljudje« ali ne? Ali lahko »mali človek« 
potegne iz žepa nekaj tisoč evrov (ali pa leto in pol po sto 
evrov vsak mesec) in jih da kar tako, zato da kreditira obči-
no? Ali se lahko zanaša na to, da se bo občinska oblast (od 
njega izvoljena!) zavzela za njegovo dobro in skrbno gospo-
darila? Ali ima »mali človek« pravico pričakovati, da bo vseh 
11 svetnikov bdelo nad resnico in pravico v naši občini? In 
ali je preveč, če »mali človek« zahteva, da ga župan tudi kdaj 
posluša in sliši, ne le govoriči o njem?  Občani Destrnika 
so izvolili 11 svetnikov, ki so jim zaupali mandate, jih s tem 
zadolžili, da delajo v dobro vseh občanov in ne (le) v dobro 
župana. In tako je vseh enajst svetnikov dolžnih poslušati 
glas vesti, morale in etike, ko se oglasijo v zvezi s svojim po-
slanstvom, ter se odgovorno odzvati! Ne zato, ker bi želeli v 
občinski svet sejati prepir ali se kregati z županom, temveč 
zato, ker je to njihova – naša dolžnost! Nedopustno pa je, 
da si župan privošči dobesedno »izbrisati« tiste neposlušne 
svetnike, ki se morda z njim ne strinjajo ali mu nasprotujejo, 
ter da  se to večkrat kaže tudi v njegovih izjavah v javnosti.  
Tako je župan (v tem trenutku še vedno državni poslanec) 
19. novembra ob odprtju asfalta(?) ali kanalizacije(?), ki niti 
ni v funkciji možnega priklopa gospodinjstev v Vintarov-
škem Vrhu, sejal sovražni govor proti štirim svetnikom, ki 
niso iz njegove trenutne politične stranke, in poudarjal, da 
je vesel, da ima sedem svetnikov, ki mu omogočajo, da lahko 
dela (kar hoče?). Pri tem pozablja, da mandatov ne pode-
ljuje on, ampak občani na demokratičnih volitvah. Župan, 
državni poslanec, bi moral biti vzor demokratičnosti in lik 
politika in si v javnem nastopanju nikakor ne more privo-
ščiti sovražnega govora, saj štirje svetniki, ki s(m)o pri njem 
v nemilosti, nismo nikoli in na nobenem mestu nasproto-
vali izgradnji fekalne kanalizacije – ne v Vintarovcih in ne 
v nobeni izmed vasi, kjer se gradi! Smo pa proti temu, da 
se uveljavljajo slabo pripravljene rešitve, ki niso dobre za 
občane, posledično pa tudi za celotno občino ne! Vrednoto 
demokratičnosti dela v OS  pa naj bi poosebljal prav naš žu-
pan, ki dela kot poslanec v naši največji hiši demokracije, to 
je v parlamentu. Nikakor ni sprejemljivo, da sta zanj etika in 
morala vrednoti malega človeka, sam pa diskreditira, ne pri-
znava volje volivcev, ne sprejema drugega mnenja, upora-
blja sovražni govor in ne pozna strpnosti do drugače misle-
čih.  Sovražni govor nosilca demokracije na javnem mestu je 
nasilno dejanje, ki ne uživa ustavne zaščite. Ustava ga v 63. 
členu celo prepoveduje in je konkretiziran v 297. členu ka-
zenskega zakonika. Morebitnim žrtvam pa daje pravno pod-
lago obligacijski zakonik v 177., 178. in 181. členu. Tudi v EU 
sovražni govor ni sprejemljiv. Sporne (vsaj etično-moralno) 
so tudi njegove »krizne poteze«: pred letom dni, dva dni po 
volitvah skliče stari(!) OS in sprejme spremembe statuta in 
poslovnika v škodo opozicije, sedaj, tik pred volitvami v DZ, 
pa sklepa pogodbo za izgradnjo upravno-poslovne stavbe. 
In zopet se pojavijo njegovi nesramni očitki, da smo proti 
napredku in razvoju. Naj poudarim: nikjer in nikoli štirje 
njemu sporni ter »nepravi« svetniki nismo razpravljali o tem 
projektu tako, da smo proti trgovini. Nismo proti trgovini, 
gostilni in še kakim drugim namenskim prostorom, zato ni-
kakor ne sprejemamo te obdolžitve! Smo pa odločno proti 

nabavi 500 m2 prostorov (to je pribl. 20 pisarn v velikosti 
večje dnevne sobe!) za potrebe občine in občinske uprave 
– za »pisarne«. Ta prostor se nam zdi sporen! Zanj bi se ob-
čina naslednje leto zadolžila za pribl. 750.000 evrov! V času 
recesije, ko vsi varčujejo, je tako zadolževanje nesmiselno, 
nepreudarno in rizično. Če se že moramo, se zadolžimo za 
projekt, ki mu vsi pripisujemo velik pomen (ali pa morda 
župan in »njegovih« sedem svetnikov ne?), in to je vrtec. Tu 
se razhajamo, mi dajemo prednost  vrtcu in ne zadolževanju 
za nove občinske prostore. Občina se ne more zadolžiti za 
poslovne prostore, tudi cene za nakup ne moremo določiti 
danes, to prepustimo vlagatelju in trgu. Prav je, da občani 
izvedo, da občina ne namerava graditi trgovine. Trgovino in 
ostale poslovne objekte gradi vlagatelj, on jih bo tudi prodal 
ali dal v najem. Novi občinski prostori niso napredek za ob-
čino. Tudi nujno potrebni niso. Dovolj jih je v sedanji stavbi 
občine in v nadstropju nad zdravstvenim domom. Občani 
Destrnika pa si zaslužijo trgovino in vrtec.   Zaslužijo si re-
snico in pravico – v resnici! Vsem želim vesele božične pra-
znike in srečno 2012.
                                                                                         

Vladimir Vindiš – svetnik Občine Destrnik

Politika, resnica, pravica, mali človek in sovražni govor

Tehniški dan

Zadnja delavnica na tehniškem dnevu pa je bila novinarska. 

Učenki dramsko-novinarskega krožka sva učence posneli pri 

delu, jih intervjuvali in fotografirali njihove končne izdelke. 

Učenci so nama povedali, da imajo takšne dneve zelo radi, 

saj se vedno izdeluje kaj zanimivega, veliko novega se nauči-

jo in urijo svoje ročne spretnosti. Še posebej veseli smo, ker 

pouk ta dan poteka drugače oz. kot nama je povedal učenec 

4. razreda: »Takšni dnevi so fajn, ker ni klasičnega pouka.« 

Dan je popestrilo podjetje AMC, ki nam je v telovadnici 

predstavilo posodo, v kateri se zdravo kuha. Kaj vse smo 

izdelovali in kako je tehniški dan potekal, si lahko ogledate 

v kratkem filmu in fotogaleriji na spletni strani naše šole.

Nika Matjašič, 6. a
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Prostovoljno gasilsko društvo Desenci

Vsem članom PGD Desenci in občanom občine Destrnik 
želimo blagoslovljene božične praznike, veliko zdravja, 
sreče in uspeha, novo leto 2012 pa naj bo brez požarov 
ter nesreč.
Zahvaljujemo se vam za podporo našemu delu. V upanju, 
na nadaljnje sodelovanje in pomoč vas pozdravljamo z 
gasilskim pozdravom NA POMOČ!
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LEPE BOŽIČNE PRAZNIKE IN SREČNO NOVO LETO 
2012  TER VELIKO TENIŠKIH UŽITKOV!

TENIS KLUB DESTRNIK

V daljavi zvonijo božični zvonovi,
v lučkah se svetijo tihi domovi …
sreče, zdravja in veselja naj neso, 
da vsem v novem letu bilo bi lepo.

Blagoslovljen božič in srečno novo leto
Vam želi 

Društvo kmetic Destrnik.

Vsem gasilcem, gasilkam, simpatizerjem gasilstva, vsem 
občanom in občankam se ob iztekajočem se letu zahva-
ljujemo za vse, kar ste naredili za boljšo požarno varnost 
v naši občini. 
V letu, ki prihaja, si želimo, da bi bilo čim manj požarov 
in drugih elementarnih nesreč, da bi bile noči mirne, ob-
čani pa srečni in čim manjkrat ogroženi.
Vsem želimo vesele božične praznike in srečno novo leto 
2012.
 

Gasilska zveza Destrnik

KRAJEVNA ORGANIZACIJA RDEČEGA KRIŽA 
DESTRNIK

želi vsem svojim članom, spoštovanim krvodajalcem in 
njihovim družinskim članom SREČEN BOŽIČ  ter  ZDRA-
VO in  VESELJA POLNO NOVO LETO 2012.
 
DAROVATI  pomeni  BITI.  DARUJMO KRI.  KRI JE ŽI-
VLJENJE.
                                               
                                                HVALA za Vašo dobrodelnost.

MePZ OJSTROVEC  KD DESTRNIK 

se zahvaljuje vsem, ki so nam pomagali pri izvedbi našega 
petega koncerta z naslovom: »Glasbeni potep po Koro-
ški«. Veseli smo bili velikega obiska.
Hvala našim gostom, vokalni skupini Breznik iz Slovenj 
Gradca, ženski pevski skupini Spominčice in sponzor-
jem, ki so nam pomagali pri koncertu. 
Vabimo vse ljubitelje zborovskega petja, da se nam pri-
družijo.

Ob bližajočih se praznikih so naša pričakovanja in raz-
mišljnja osredotočena na prihodnost. Živimo v  težkih 
časih, ki jih posebej  čutimo starejši. 
Spoštovani, bodite veseli in zadovoljni z majhni-
mi dejanji, zavedajmo se, da je lahko srečen vsak, če 
svojemu bližnjemu pokloni  to, kar zmore. S toplo 
besedo, prijetnim nasmehom ali   stiskom roke lah-
ko osrečiš osamljenega, zapuščenega, bolnega. Ta-
kih  je precej tudi med našimi člani in ostalimi občani. 
Zato najprej njim, potem pa vsem vam, zvesti člani, naše 
iskrene želje, da bi bili v letu 2012 srečni in zdravi  ter da 
bi kar najlepše preživeli praznike.
 
To so želje članov Upravnega odbora

Društva upokojencev Sv. Urban – Destrnik

Na pragu novega leta naj vam 'čas vladar' nakloni 
spoznati prave ljudi, 
storiti prave reči, 
ubrati prave poti in v sebi 
ter drugih najti le dobre sledi.

Vesel božič in srečno 2012.

Turistično društvo Destrnik

Bliža se najlepši čas v letu.
Čas, ko se z veseljem spominjamo preteklosti,
uživamo hvaležno v sedanjosti in z lepimi
mislimi pričakujemo prihodnost.
Čas, ko se želja po sreči, zdravju in uspehu 
seli iz srca v srce.
Naj se vam uresničijo vse sanje,
udejanjijo želje
in izpolnijo pričakovanja.

VESEL BOŽIČ IN VSE LEPO V PRIHAJAJOČEM 
LETU 2012

                                               VAM ŽELI DRUŠTVO KORANTI DESTRNIK
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NEKAJ NOVEGA
V občino Destrnik, v Le-
vanjce 29 b, sem se z dru-
žino preselila pred dvema 
letoma. Po poklicu sem viš-
ja fizioterapevtka s special-
nimi znanji, zaposlena sem  
v zavodu Dornava, imam 
bogate izkušnje z delom 
pri osebah (otrocih) z mo-
tnjami v psihomotoričnem 
razvoju. 

Od nekdaj me zanima alternativna medicina in človek 
kot celostno bitje (holistično).

S svojim znanjem, ki sem si ga skozi leta pridobila na naj-
različnejših izobraževanjih, želim pomagati tudi ostalim, 
zato sem se odločila v januarju 2012 odpreti popoldanski 
s. p. (Manus). 

Izvajala bom masažo z vročimi kamni (Hot stone 
massage), kraniosakralno terapijo in taktilno inte-
gracijo. 

– Masaža z  vročimi kamni je stara več tisoč let. Pri nas 
je pogosta v wellness in spa centrih. Ta masaža je podob-
na klasični, s tem da terapevt zraven rok uporablja še to-
ple kamne. Učinki, ki se čutijo po masaži, so sproščenost, 
segretost, pospeši se krvni in limfni obtok (razstruplja-
nje telesa), izboljša se gibljivost. Priporočam jo vsem, ki 
se želijo sprostiti in odklopiti od napornega vsakdana.

– Kraniosakralna terapija (KST) je izjemno nežna 
manualna tehnika za celostno podporo naravnim notra-
njim virom človeka. Terapevt je tu samo facilitator  za av-
toregulativne procese našega telesa. Pri KST se zaupa v 
samozdravilne sposobnosti organizma, podpiramo tiste 
procese, ki jih izbere organizem sam in nam jih subtil-
no nakaže med terapijo. KST deluje na zelo širok spekter 
težav, kot so glavoboli (migrene), bolečine v vratnem in 
ledvenem delu hrbtenice, težave s čeljustnim sklepom, 
kronična utrujenost, nespečnost, anksioznost, težave z 
očmi, motnje v delovanju centralnega živčnega sistema … 
KST je tako nežna, da se lahko izvaja tudi pri nosečnicah 
in dojenčkih.

– Taktilna integracija (TI) se uporablja pri delu z otro-
ki in odraslimi, ki imajo različne težave v razvoju. Pro-
ces TI uravnava in integrira  kožne receptorje, izboljša 
proprioceptivno zaznavanje, pospešuje nevro-senzo-mo-
torično integracijo, izboljšuje hipo- in hipersenzitivnost, 
omogoča, da posamezniki sprejmejo dotik kot nekaj var-
nega. Je osnova za pozitivne spremembe v razvoju in pro-
cesu učenja.

Za vse dodatne informacije ali naročanje za tretmaje lah-
ko pokličete na mobilni telefon 041 517 945 ali pišete na 
dcernezel@gmail.com
                                                                                                                    

Darinka Černezel

Kulturno društvo Destrnik

DESTRNIŠKI OKTET

vabi na

BOŽIČNI KONCERT

v ponedeljek, 26. decembra 2011, ob 17.00 

v cerkvi sv. Urbana na Destrniku.

                      

Gostja:

Anja Fladung – orgle

Vljudno vabljeni!

                

Tudi v novem letu naj bo vaš korak 
odmeven,
vaša beseda pogumna,
vaše življenje iskrivo, ustvarjalno
in polno toplih trenutkov.

Vesele praznike in 
srečno novo leto 2012!

Učenci, otroci iz vrtcev in zaposleni 
OŠ Destrnik-Trnovska vas

Člani in članice PGD Destrnik vam 
želimo vesel božič in srečno novo 
leto 2012.
Obenem se vam zahvaljujemo za so-
delovanje in za prispevek k boljši po-
žarni varnosti v letu 2011.

PGD Destrnik

Člani Lovske družine Destrnik želimo občankam in obča-
nom, da božične in novoletne prazmike preživite v prije-
tnem vzdušju v krogu svojih najdražjih.
Novo leto pa naj vam prinese obilo zdravja in sreče, ki 
je nepozabite deliti z drugimi in tako obogatiti sebe in 
druge.

 
Lovci LD Destrnik
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PIZZERIA IN OKREPČEVALNICA »pri MICI«
ŽELI VSEM CENJENIM GOSTOM IN 

POSLOVNIM PARTNERJEM
                                                    

BLAGOSLOVLJEN BOŽIČ 
IN SREČNO 2012.

Tudi v novem letu se toplo priporočamo!

V dneh, ko se poslavljamo od starega
 in s pričakovanjem zremo v novo, 

se tudi mi pridružujemo dobrim željam. 

Želimo Vam vesele praznične dni, 
v novem letu  2012 

pa obilo zdravja, sreče, zadovoljstva in miru. 
 

Kolektiv podjetja Gradnje Destrnik d. o. o.

RAČUNOVODSKE STORITVE
KOKOL MARJETA s. p.
Janežovci 12 b
2253 Destrnik
 
 
Kakovostno in po ugodni ceni opravljam ra-
čunovodske storitve, poslovno in davčno 
svetovanje ter druge knjigovodske storitve 
za samostojne podjetnike in manjše družbe. 
Informacije: 031 476 347 ali metka72@gmail.com 
Prvi mesec vašega poslovanja vodenje računo-
vodstva BREZPLAČNO.

VESELE BOŽIČNE PRAZNIKE IN SREČNO, 
ZDRAVO TER ZADOVOLJSTVA POLNO NOVO 

LETO 2012.

Ko se prižgejo praznične lučke
sredi bele mrzle zime,

prijateljstvo ogreje nam dlani
in želja vzpne se iz srca v višine.

Vse kar slabo je
z novim letom naj zbledi,

vse kar dobro je,
naj za vekomaj ostane!
Prava pot je pot srca
ostalo so le ovinki.

Naj vas v božično noč in novo leto
popelje pot brez ovinkov

in naj vas v prazničnem miru
sreča nežno objame.

Uredništvo Občana
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PRODAJAMO
KAKOVOSTNO 

VINO
Ivan Hauptman

tel. 041 48 48 14
Vesel  božič  in srečno 

novo leto 2012.

Izletniško-

vinogradniška 

kmetija Lovrec

Jiršovci 24, 

Destrnik

Nudimo vam:
– zabavo za zaključene družbe
– nedeljska  kosila
– domači narezek
– prevoz s kombijem – do 8 oseb
– degustacijo vina …
– najem prostora
– sobe, prenočišča
– silvestrovanje.
Informacije in rezervacije: 031 619 549, 
031 656 704


